
South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center
 

South Cove Manor Updates
 

Dear Family and Friends of South Cove Manor:

Yesterday we had one staff member and one second floor resident test positive

for COVID-19.  These cases are unrelated, as these two individuals were not in

contact with each other.  We are following outbreak protocols and will continue to

keep you updated if any additional cases are identified.

Please let Li Chen, Michael O’Brien, or I know if you have any questions, and I

thank you again for placing your trust in South Cove Manor.

Sincerely,

William J. Graves

President & CEO

 

中華頤養院更新

親愛的中华颐养院的家人和朋友：

昨天，我們有一名工作人員和一名二樓住戶的 COVID-19 檢測呈陽性。
這些病例之間彼此無關，因為這兩個人沒有接觸。 我們正在遵循爆發測
試規則，如果發現任何其他病例，我們將繼續為您提供最新信息。
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如果您有任何問題，請聯繫陳力、Michael O’Brien 或我，再次感謝您對
中華頤養院的信任。

真摯地，
威廉·J·格雷夫斯
總裁兼首席執行官

Please support

South Cove Manor

請支持
中華頤養院

Click here for Donation Form

to mail a check

South Cove Manor at Quincy Point
Rehabilitation Center

288 Washington Street, Quincy, MA 02169
(617) 423-0590

www.SouthCoveManor.org
info@southcovemanor.org

If you believe you received this message in error or wish to no longer receive email from us,
please (Unsubscribing is not supported in previews).
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